

## 分享嘉賓履歷

許雲輝先生由 2012 年至今為 PAG ( 前稱 Pacific Alliance Group ) 的管理合夥人。之前許先生曾出任黑石集團董事總經理。許先生于 2005 年至 2006 年出任 Mellon Bank 旗下的紐約對沖基金 MellonHBV Alternative Strategies LLC 董事總經理一職，并擔任中國不良資產投資部主管。

許先生于 1998 年取得香港大學工商管理學士學位和于 2002 年取得香港大學國際及公共事務碩士學位。他亦于 2004 年取得歐洲工商管理學院的工商管理碩士學位。許先生持有英國特許會計師公會頒發的特許會計師資格、美國特許金融分析師協會認可的特許金融分析師資格及香港特許秘書及行政人員公會頒發的特許公司秘書資格。

Mr HUI Wan Fai is appointed as the managing partner of PAG (formerly known as Pacific Alliance Group) since 2012. Mr HUI has previously served the Blackstone Group as a managing director. Mr HUI was a managing director of Mellon HBV Alternative Strategies LLC, a New York based hedge fund under Mellon Bank, from 2005 to 2006 where he acted as the head of distressed investment for China.

Mr HUI obtained a bachelor's degree in Business Administration from the University of Hong Kong in 1998 and a master's degree in International and Public Affairs from the University of Hong Kong in 2002. He also obtained a master's degree in Business Administration from INSEAD in 2004. Mr HUI holds the qualifications of Certified Public Accountant from the Association of Chartered Certified Accountants, United Kingdom, Chartered Financial Analyst from the CFA Institute, the United States of America and Associate of HKICS from Hong Kong Institute of Chartered Secretaries, Hong Kong.

太盟投資集團 (PAG) 于 2002 年成立 (前身爲“太平洋投資集團 Pacific Alliance Group”)，現已發展成爲地區中最大的專注于亞洲的另類投資管理公司之一，旗下管理資產 400 億美元，涵蓋私募股權、房地產和絕對回報策略。太盟投資集團是致力於區內投資的獨立合夥企業，由深諳亞洲的專家做出所有投資決策，并立足亞洲；集團的運營得到地區內最強大的後勤支持。我們致力提供業內一流的風險管理、公司治理和透明度。

太盟投資集團的投資者中包括世界上衆多最大型的機構投資者：大型主權財富基金、養老基金、基金會以及捐贈基金。

整個集團在地區內的投資總額超過 650 億美元。

PAG was founded in 2002 as Pacific Alliance Group and has grown to become one of the largest Asia-focused alternative investment firms with more than US\$40 billion in assets under management across absolute return, private equity and real estate strategies. PAG is an independent partnership that is exclusively dedicated to the region. All our regional investment decisions are made in Asia, by people who know Asia. Our operations are supported by one of the most robust infrastructures in the region. We are committed to best-in-class risk management, governance and transparency.

PAG manages capital on behalf of many of the world's largest institutional investors, including sovereign wealth funds, pensions, foundations and endowments.

As a Group, we have invested over US\$65 billion across Asia.